Notice No.: 2021119



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail: info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

12 July 2021

Dear Parents,

Summer Holiday and Arrangements for School Opening for 2021 - 2022

The summer holiday for 2020-21 will start on 13 July 2021 and end on 31 August 2021. During the holiday, kindly ensure your daughter will make the best use of time to prepare for the new school year, to complete the summer holiday assignments and to stay healthy. If you have any plan of travelling abroad with your daughter, please take note of the travelling restrictions and quarantine requirements, ensuring that she can be healthy and can resume class for the new academic year as scheduled.

Please take note of the following arrangements for the opening of the new academic year 2021-2022:

- 1. The new academic year (2021 2022) will commence on Wednesday, 1 September 2021.
- 2. For the first two days (1/9 & 2/9), school begins at 7:53 a.m. and ends at 12 noon. School bus service of all routes will be provided for school bus pass holders. 3A bus service will also be arranged.
- 3. All summer holiday assignments must be submitted on the first day of school, that is, 1 September 2021. Parents are kindly requested to ensure that your daughter has completed them before the said date and hand them in on time.
- 4. Details of the final arrangements for the resumption of normal lessons starting from 3 September 2021 will be given in due course. Please pay attention to our e-circular.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

To: St. Clare's Girls' School

Mrs. Cherry Chan
Principal

Notice No.: 2021119

Summer Holiday and Arrangements for School Opening for 2021 - 2022

We have read and taken note of the above capt	ioned matter.
Student Name	Parent's Signature
Class & Class Number	Date

Notice No.: 2021119



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk

Tel: 2817 1764 Fax : 2855 8420

敬啟者:

暑假及 2021-2022 新學年開學安排事宜

2020-21學年暑假將於2021年7月13日開始,至2021年8月31日結束。暑假期間,懇請 台 端提醒 貴子弟善用時間,為新學年做好準備及保持身心康健。 閣下如計劃携同 貴子弟 外遊,敬請留意各國旅遊限制和檢疫期要求,以確保學生身體健康並能依時於新學年上課。

有關新學年開學事宜,請注意以下安排:

- 1. 2021-2022學年開學日為九月一日(星期三)
- 2. 開學首兩天(九月一日及二日),學生須於早上七時五十三分前回校,中午十二時放學; 持有校車證的學生可乘校車上學及放學。另外,3A巴士亦如常提供服務。
- 3. 學生須於開學首天即九月一日,繳交各科暑期課業。懇請督促 貴子弟依時完成及繳
- 4. 九月三日起的課堂安排,將於適時公布,敬請留意電子通告。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年七月十二日